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Poslanecké odpoledne v Telči a Černíči
vloženo: 27.2.2020, 19.50

Dnes jsem měl možnost opět diskutovat některá témata s místostarostou Telče Pavlem
Komínem, např. personální zajištění v nedávno otevřené Senecuře nebo investiční záměry
města.
Za doprovodu starosty Černíče Mgr. Štěpána Komárka a místostarostky Marie Prknové
jsem si prohlédl místní části: Myslůvku a Slaviboř. 

Byl jsem se s nimi také podívat v obecním lese, který byl, tak jako většina Vysočiny, zasažen kůrovcovou
kalamitou. Následovalo setkání se zastupiteli obce Černíč, kde se hovořilo o nutnosti zlepšení podmínek
pomoci vlastníkům lesů v obnově porostů nebo o možnostech pomoci menším obcím z úrovně krajů či státu
zlepšit podmínky pro život v menších obcích.
Velmi děkuji za možnost vést takto kvalitní diskusi, velmi si toho vážím.

Vít Kaňkovský

Telč, Černíč /27.2.2020/


